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ZAPISNIK 

s 2 . sjednice Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Biser Lastova, 

održane 12. prosinca 2024. godine, s početkom u 9:00 sati,  

u prostorijama Općine Lastovo 

NAZOČNI ČLANOVI VIJEĆA: Antonia Frlan, Korana Katić, Stefanie Milka Čihoratić, Tea 

Škratulja, Matko Kovačević 

ODSUTNI ČLANOVI: - 

OSTALI PRISUTNI: Andrea Delić 

Predsjednica Antonia Frlan otvorila je sjednicu i pozdravila nazočne.  

Predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da postoji kvorum i da Upravno vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložila dnevni red kako slijedi: 

 

 

1. Verifikacija mandata članu Vijeća 

2. Zapisnik s 1. sjednice Upravnog vijeća 

3. Zaključak  

4. Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

5. Izmjena Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova 

6.   Razno 

 

Predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje prijedlog Dnevnog reda. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

četiri glasa „za“) usvaja dnevni red. 

 

AD 1. VERIFIKACIJA MANDATA ČLANU UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Predsjednica Antonia Frlan obrazlaže kako je jednome članu Upravnog vijeća ostao 

neverificiran mandat jer nije bio prisutan na konstituirajućoj sjednici. To je Matko Kovačević 

koji je izabran od strane roditelja te kojemu se na današnjoj sjednici verificira mandat.  

 

AD 2. ZAPISNIK S 1. SJEDNICE UPRAVNOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo primjedbi i komentara na zapisnik, predsjednica Antonia Frlan stavlja isti na 

glasovanje. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se Zapisnik s 1. 

sjednice Upravnog vijeća jednoglasno (sa pet glasova „za“) usvaja. 

 

 

AD 3. ZAKLJUČAK 
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Predsjednica Antonia Frlan obrazlaže kako se na natječaj za ravnatelja nije nitko javio pa 

nitko nije ni primljen. 

Predsjednica stavlja na glasovanje Zaključak. 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Zaključak 

                                                                  ( u prilogu) 

 

AD 4.  ODLUKA O RASPISIVANJU NATJEČAJA ZA IZBOR I IMENOVANJE 

RAVNATELJA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako će se natječaj ponovo objaviti u Narodnim Novinama 

te kako je smještaj osiguran.  

Nije bilo rasprave te predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Odluku o raspisivanju 

natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser Lastova.   

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) donosi 

 

Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova.   

 ( u prilogu) 

 

 

AD 5.  IZMJENA PRAVILNIKA O RADU DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako se razgovaralo o promjeni vezano uz plaćeni dopust 

u slučaju školovanja na koje se šalje od strane Vrtića i za vlastite potrebe. Taj dio je usklađen 

sa Općinskim pravilnikom. Još su neki članci usklađeni vezano uz troškove naknade prijevoza 

te nagrade za blagdane.  

Kako nije bilo rasprave, predsjednica Antonia Frlan stavlja na glasovanje Pravilnik o Izmjeni 

Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova.  

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednica Antonia Frlan utvrdila je da se jednoglasno (sa 

pet glasova „za“) usvaja 

 

Pravilnik o Izmjeni Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova 

(u prilogu) 

 

A.D 6. RAZNO 

 

Predsjednica Antonia Frlan navodi kako je zaboravila ranije spomenuti kako se nisu ponovo 

objavljivali natječaji za radno mjesto „odgojitelj“ iz razloga što je tek prije 15-20 dana u 

Sudski registar prošla prijava v.d ravnateljice. Trebalo bi izmijeniti na dosta mjesta ovlaštenu 

osobu da bi se mogli objaviti natječaji na burzi rada a s obzirom da će Andrea biti još kratko 

v.d ravnateljica isto nema smisla.   

Nadalje, odgojiteljice su upoznale Upravno vijeće sa odlukom jedne od djelatnica koja je 

odlučila da od 1.01.2025 neće produžiti Ugovor o radu što za Vrtić predstavlja veliki problem. 

Vrtić neće raditi do 7 siječnja zbog čišćenja i trajanja kolektivnog godišnjeg odmora. Iza toga 
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vrtićka skupina ostaje sa jednom odgojiteljicom. Bit će veliki izazov organizirati rad ukoliko 

se ne nađe novi odgojitelj. U najgorem slučaju Vrtić će raditi skraćeno. 

Razgovaralo se o mogućnosti da jedna odgojiteljica iz jaslica uskoči u vrtićku skupinu ili da 

se skrati radno vrijeme i vrtića i jaslica, u svakom slučaju potrebno je dobro promisliti kako 

najbolje organizirati rad te koga eventualno zaposliti kao odgojitelja. 

 

 

Predsjednica je zaključila sjednicu u 9.32 sati.  

        

Zapisnik prema tonskom zapisu napisala                                  Predsjednica Upravnog vijeća 

 

  Iva Frlan                                                                                    Antonia Frlan 

 

 

KLASA: 601-02/24-01/13 

URBROJ: 2145-05-02-24-2 

U Lastovu, 18. prosinca 2024. godine  

 

Prilog: 

 

- Zaključak 

- Odluka o raspisivanju natječaja za izbor i imenovanje ravnatelja Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

- Pravilnik o Izmjeni Pravilnika o radu Dječjeg vrtića Biser Lastova 

 


